



售后服务完善度认证证书

证书编号：ZL2*SC****R0S

兹证明

*****有限公司

(组织机构代码/统一社会信用代码：*****)

注册地址：*****

经营地址：*****

其已通过本机构审核，符合 GB/T 27922-2011售后服务评价体系及SB/T 10962-2013商品经营企业服务质量评价体系的要求，评价为：

十星级卓越售后服务



认证范围：*****的售后服务

核 准：



初次发证日期：20**年**月**日

本次发证日期：20**年**月**日

证书有效期至：20**年**月**日



本证书在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效
本证书通过定期监督审核保持，与年度监督审核结论通知书一并使用有效。
本证书可在国家认证认可监督管理委员会官方网站<http://cx.cnca.cn>上查询
认证机构地址：上海市静安区共和新路3737号1203室
电话：4000-939-838



After-sales service perfection certificate

Certificate No: ZL2*SC****R0S

This is Certify that the Service of

***** Co. , Ltd.

(Organization Code/Credit No.: *****)

Registration Address:*****

Business Address: *****

It has passed the audit of this institution and meets the requirements of GB/T 27922-2011 after-sales service evaluation system and SB/T 10962-2013 commodity management enterprise service quality evaluation system. The evaluation is as follows:

Ten-star excellent after-sales service



Certification Scope: *****

Signed by: *[Handwritten Signature]*



Issue Date: **.**,20**
Reissue Date: **.**,20**
Valid Until: **.**,20**



The certificate is valid within the term of validity of all administrative and qualification license subject to the regulation of P.R.China
It shall be maintained by regular surveillance assessments and shall be valid when used in conjunction with the Notice of Surveillance Decision
Website: <http://cx.cnca.cn>
Address: Room 1203, No. 3737 Gonghe Xin Road, Jing 'an District, Shanghai
Telephone: 4000-939-838